
 
Pernajan Agricola-seuran aloite- Agricola-talo Pernajan kirkonkylään 
 
HVL 08.06.2022 § 94  
  
 
 
Valmistelija sivistys- ja hyvinvointikeskuksen johtaja Kirsi Kinnunen, puh 0440 555 250 
 

Pernajan Agricola-seura on 9.4.2022 lähettänyt seuraavan aloitteen 
hyvinvointilautakunnalle: 
Pernajan Agricola-seura esittää, että Loviisan kaupunki perustaisi entiseen 
Kyrkoby skolan rakennukseen Agricola-talon. Talossa toimisi mm. 
Agricola-museo ja Veteraanimuseo. Kiinteistössä voisi myös olla 
taidenäyttelytila sekä kokoustila järjestöille. Kokouksessa kerrotaan asian 
käsittelyn etenemisen nykytilanne. 
 
Liite: Pernajan Agricola-seuran aloite 
Oheismateriaali: Porvoon museon lausunto  
 

Esittelijä Sivistys- ja hyvinvointikeskuksen johtaja Kirsi Kinnunen 
 

Ehdotus Hyvinvointilautakunta merkitsee asian käsittelyn etenemisen tiedokseen. 
 
Käsittely: 
Marjo Vuokko jääväsi itsensä ja poistui kokouksesta käsittelyn ajaksi klo 
21.24-21.45. 
 
Lautakunnan puheenjohtaja Rosenberg toivoi, että lautakunta ottaisi 
kantaa aloitteseen ja ehdotti seuraavan päätösehdotuksen:  
Hyvinvointilautakunta pitää aloitetta hyvänä. Asia vaatii kuitenkin 
lisäselvitystä ja lautakunta palaa asiaan myöhemmin. 
 
Puheenjohtajan ehdotusta kannatettiin yksimielisesti. 
 

Päätös Hyvinvointilautakunta piti aloitetta hyvänä. Asia vaatii kuitenkin 
lisäselvitystä. Hyvinvointilautakunta palaa asiaan myöhemmin. 

 
 Asia tarkastettiin välittömästi kokouksessa. 
 
HVL 18.08.2022 § 104    
942/12.03.00/2022    
 
 
Valmistelija tilapäällikkö Päivi Turunen 

 
Kokouksessa hyvinvointilautakunta kuulee tilapalvelun antamista tiedoista 
koskien entisen Kyrkoby-skolan kustannusvaikutuksia asiaan liittyen. 
 

Esittelijä Sivistys- ja hyvinvointikeskuksen johtaja Kirsi Kinnunen 
 
Ehdotus Hyvinvointilautakunta merkitsee tässä vaiheessa tiedokseen tilapalvelujen 

antaman selvityksen kustannutvaikutuksista Loviisan kaupungille. 
Hyvinvointilautakunta jatkaa asian käsittelyä myöhemmin. 
 
 
Käsittely: 
Marjo Vuokko ilmoitti esteellisyydestä ja poistui kokouksesta keskustelun ja 



päätöksenteon ajaksi. Ennen poistumista Vuokko kertoi aloitteesta ja 
suunnitelmista lautakunnan jäsenille. 
 
Marjo Vuokko oli poissa kokouksesta klo 19.43-19.52.  
 
Keskustelun jälkeen esittelijä antoi seuraavan uuden päätösehdotuksen: 
 
Hyvinvointilautakunta esittää kaupunginhallitukselle Kyrkoby skola-
rakennuksen myyntiä tase-arvoa vastaavaan hintaan Pernaja Agricola-
seura ry:lle. 
 

Päätös Hyvinvointilautakunta esittää kaupunginhallitukselle Kyrkoby skola -
rakennuksen myyntiä tase-arvoa vastaavaan hintaan Pernaja Agricola-
seura ry:lle. 

 
 Asia tarkastettiin välittömästi kokouksessa. 
 
 


